
From: "Broersma, Martijn" <M.Broersma@NIEUWEGEIN.NL>
Date: Mon, Jun 17, 2019 at 8:12 PM +0200
Subject: RE: afspraak
To:
Cc:  "Liebregts, Ellie" <e.liebregts@nieuwegein.nl>

Beste ......,

Zoals Ellie Liebregts telefonisch aan jou heeft doorgegeven heb ik alleen een
mailwisseling met ........ gevonden (mailwisseling heb ik bijgevoegd) waaraan
“schriftelijk” een reactie is gegeven.
Verder heb ik destijds mondeling (eind februari 2014) een terugkoppeling gegeven aan
de adviseur van Scholman destijds, de heer J. Binnekamp. Deze mondelinge afwijzing
heb ik gebaseerd op de onderstaande adviezen van Beheer, Ecologie en Stedenbouw.
Later heeft toenmalig wethouder Peter Snoeren nogmaals een mondelinge afwijzing
gegeven, eveneens gebaseerd op onderstaande adviezen, maar waren adviezen van
Economische zaken en Handhaving toegevoegd.

Adviezen
Beheer

Verkoop tot het pad wordt afgeraden. Het betreft namelijk een hondenuitlaatroute. De
hondenuitlaatkaart is afgelopen december net opnieuw vastgesteld. Aanpassingen hierop
moeten bestuurlijk worden geregeld. Er is in de nabije omgeving geen alternatieve route
aanwezig. Daarnaast moet het pad onttrokken worden aan de openbaarheid. Dit loopt via de
raad (onttrekkingsbesluit).

Ecologie
De waarde van het groen voor de biodiversiteit gaat erg omlaag als je deze strook groen met
heesters en ruw gras terugbrengt naar een nog smallere strook met alleen gras. Eventueel
aanpassen van de overblijvende smalle strook met andere beplanting biedt niet voldoende
tegenwicht voor wat er verloren gaat. Vanuit biodiversiteit is het dan ook ongewenst.

Stedenbouw
Schaart zich achter het advies van ecologie.

Economische zaken (EZ)
Vanuit economisch perspectief (algemeen) wordt positief geadviseerd over uitbreiding van een
bedrijf en/of bedrijfsactiviteiten.

Handhaving
Hoewel er uiteraard een relatie is met de locatie Structuurbaan 30 en achterterrein neemt de
discipline Handhaving een neutraal standpunt in: handhaving heeft geen rol in de afweging.

Advies
Scholman wil toch graag het gehele stuk grond tot het water kopen. Hoewel EZ positief is over
uitbreiding van een bedrijf geven in dit specifieke geval de andere adviezen de doorslag. Het
betreft een ecologische verbindingszone, onderbreking van deze zone is niet gewenst. Dit wordt
ook ondersteund door het nieuwe collegeprogramma, waarbij versnippering van de ecologische
structuur voorkomen moet worden.

Met vriendelijke groet,
Martijn Broersma

about:blank

1 van 2 30-01-2020 19:25



Gemeente Nieuwegein
(030) 607 14 17

Van:
Verzonden: vrijdag 14 juni 2019 14:35
Aan: Broersma, Martijn
CC:
Onderwerp: RE: afspraak

Beste Martijn

Nog even terug komend op het gesprek van gisteren middag ten aanzien van de brief
uit 2014 .
Ik heb heden morgen een gesprek gehad met Mevr Y.... en ze houd vol dat de brief
gericht aan Jos Scholman er wel degelijk is ,waarin de Gemeente zijn verzoek tot
aankoop van de grond afwijst .
Zij is eventueel bereid om dit onder Ede te verklaren, we gaan er van uit dat e e a niet
hoeft ,en vertrouwen er dan ook op dat je deze brief als nog zal vinden , ook naar
aanleiding van het verzoek van Mevr  Libregts.
We verwachten hem dan ook een deze dagen te mogen ontvangen.

Met vriendelijke groet

about:blank
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